
     

   
    

 
  

 
  

 
 

 
 

  
 

 
 

  
 

 
 

 
 

 
 

 
  

 
 

  
 

 
 

 
 

 
 

 
 

  
 

  
 

   
  

 
 

 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Referat fra møte i Nærutvalget - kommunedel 6 

Dato og tidspunkt: 29. august 2023, kl. 18.00 – 20.00. 
Sted: Knutepunkt Fjell. 

Oversikt over medlemmer: 

Politikere: 

Rutkay Sabri-AP 
Ana Maria Silva Harper-H 
Tony Burner-SV 
Cristoffer Dybwald Elseth-FAU 
Pål Olsen-RPF 
Geir Egge 
Laila Caliskan Fitjar-nestleder 
Jørn Eriksen-leder. 

Vara: 
Aisha Ahmed-AP 
Egil J. Bye-H 
Sahar Madalina-SV 

Forfall innbyggerrepresentanter: 

Pål Olsen, RPF. 

Forfall politikerrepresentanter: 

Ingen. 

Inviterte fremmøtte: 

Ingen. 

Kommentar til oppmøte: 

Alle medlemmer fikk invitasjon både via e-postkalender, SMS og Teams. 

Et av medlemmene bemerker at det er utfordringer med Teamsgruppe utenom jobb. 

Møteleder: Jørn Eriksen, leder av nærutvalget 
Referent: Håkon A. Solberg, lokal koordinator, Drammen kommune. 



  
 

 
     

    
  

 
     

  
 

   
 

 
  

 
 

 
 

   
 

  
 

  
 

 
 

 
   

 
   

 
 

  
  

 
  

 
   

 
 

   
  

  
 

Sak Innkalling, saksliste og referat 
Kort beskrivelse: 

Leder fortalte litt om de møter han har deltatt i på vegne av nærutvalget. Jørn holdt innlegg i 
hovedutvalget for kultur, idrett og frivillighet før sommeren. Saken var tildeling av halltid, og 
at hensynet til Fjell bør ivaretas annerledes enn i dag. 

Blokkfestivalen – vellykket, men kunne ha vært bedre annonsert? 
Innspill: legge lapper i postkasser, dele enda mer på FB-grupper, gjennom idrett med mer. 

Nyhetsbrev – når nærutvalget ønsker å få fram noe spesielt, kan det sendes til Anette på 
innbyggertorget. De har en god FB-side, og de har snart et nyhetsbrev på gang. 

Jørn deler det han finner i ulike kanaler. 

Knutepunkt Fjell er aktive, og de har mange både små og store innspill til tiltak. Ikke minst i 
«dumpa». 

Ny kommunedirektør. Mandag 21.8. var alle nærutvalgsledere og nestledere invitert til å 
møte ny kommunedirektør. Det var et fint og nyttig møte for alle parter. 

Ledere og nestledere møtes igjen i Drammen 17. oktober for å snakke sammen, og utveksle 
erfaringer. Invitasjon er sendt på e-post. 

Sak /23 Orienteringer fra lokal koordinator 

Det er snart tid for omrokkeringer i nærutvalgene (valg). I nærutvalget for kommunedel 6 er 
det kun en person på valg. Innbygger med såkalt «særpreg» er på valg. Geir Egge må evt. 
søke på nytt om han ønsker en plass videre. 
Politikerne sitter ut dette året. 

Sak: Frivillighetsprisen 
Kort beskrivelse: 

Nærutvalgene inviteres til å foreslå kandidater i kommunedelen. De som har en kandidat 
melder det inn via nettsidene til kommunen. 
Møte om frivillighetsprisen 18. september. Leder og nestleder har fått invitasjon. Hvem som 
helst i nærutvalget kan møte. 

Sak Diverse saker: 
Kort beskrivelse: 

Arealplan – arealplanen for hele kommunen er satt på vent etter flere innsigelser. Det skal 
jobbes med den i årene framover. 
I kommunedelen er det blant annet snakk om gjenbruk av togtrasè. 



  
 

  
 

 
 

 
 

  
  

  
 

 
   

 
 

 
 

  
    

 
     

 
   

 
     

 
 

 
    

  
 

  
   

 
 
 
 

 
  

   
   

 
   

Kartlegging av friluftsområder og verdi. Innspill ønskes. Nærutvalget kan komme med innspill 
selv, eller spre ordet, slik at innbyggerne kommer med innspill. Det er mulig å delta i en 
referansegruppe når grovkartleggingen er gjort. 

Halltid: 

Halltid på Fjell er en viktig sak som følges tett opp av nærutvalget. Det står klart i prosjektet 
Fjell 2020 at lokale forhold skal hensyntas spesielt. Det skulle også prioriteres innendørs 
fotball. 
Jørn har møtt i hovedutvalget for kultur, idrett og frivillighet og redegjort for saken. 
Det ser mange om beinet i forhold til halltid, og saken må det jobbes hardt for. 

Nærutvalget ønsker å se på demografien i kommunedelen. Lokalkoordinator har oversendt 
til leder det som finnes av data i kommunen. 

Tilskudd fra nærutvalget til lokale aktiviteter og tiltak: 

Det har kommet inn noen saker, og rapporter fra gjennomførte tiltak. Koordinator sender 
over de som har kommet inn. 
Nærutvalget møtes på Teams når alt er klart til vurdering. 

Høring – strategi for frivillighet 2024 – 2030. 

- Kort orientering ved leder. 

Christoffer-FAU: bad om at dette kunne sendes til Drafn, Jørn har sendt allerede. 

Omdømme: 
Det viser seg at mange har forutinntatte holdninger om hvordan det er på Fjell. 

Det trykkes på brannalarmer, og er småbranner på andre skoler også. 

Det er bekymring i FAU også. Viktig å få fram de positive sakene. Det kan se ut som om det 
er på tide med en merkevarebygging av Fjell? 

Linker til saker: 
• 

Høring - strategi for frivillighet 2024-2030 
• Høring - Områdestrategi for Strømsø 

• Kartlegging og verdsetting av friluftslivsområder 2023 



 
  

 
 

Om noen ønsker presentasjonen i møtet, kan de ta kontakt og få den tilsendt. 


